

欧标聚氨酯护套电缆，h05bq-f

产品名称	欧标聚氨酯护套电缆，h05bq-f
公司名称	上海埃因贝克国际贸易有限公司
价格	1.00/米
规格参数	品牌:埃因 型号:H05BQ-F 产地:上海
公司地址	上海市奉贤区青村镇奉村路333号1号楼
联系电话	021-37592601 15821219237

产品详情

欧盟认证聚氨酯护套电缆，CE标准拖链电缆，H07BQ-F信号电缆 可定制

品牌：埃因电缆

应用领域 CC-appliance cable H05BQ-F-140 以及 H07BQ-F-140

适用于电动工具、加热装置、照明、可移动建筑工地设备，以及类似的用于农业、造船厂和集装箱铁路车站的机器设备。PUR

外护套能抵抗切割和磨损。可以用于干燥、潮湿的场所，也可以用于室外。该款电缆极其耐油、耐酸碱。

application The CC-appliance cable H05BQ-F-140 resp. H07BQ-F-140 is suitable for electrical tools, heating appliances, lights, transportable building site machines and similar ones for agriculture, shipyards and container railway stations. The polyurethane sheath is resistant to cutting and abrasion. It can be used in dry, damp and wet rooms as well as outside. It is extremely resistant to oils, fats, acids and alkalines.

构造 纯铜丝绞合，橡胶芯线绝缘。彩色芯线按照 DIN VDE 0293 第 308 部分标准，3

芯及以上带绿黄保护接地导线。芯线绞合成缆。PUR 外护套耐候性好。外护套颜色橙色 (RAL 2003)。

construction Fine strands of bare copper wire with rubber core insulation. Coloured cores acc. to DIN VDE 0293, part 308, 3 cores or more with protective greenyellow conductor. Cores twisted in layers. Weather resistant PUR outer sheath. Colour orange (RAL 2003).

技术数据 / technical data

额定电压 / rated voltage: H05BQ-F:300/500 V

H07BQ-F:450/750 V

测试电压 / test voltage: H05BQ-F: 2000 V

H07BQ-F: 2500 V

导体绞合方式 / conductor stranding: 纯铜绞合 / fine copper strands,

符合 / acc. to DIN VDE

0295, 5 类标准 / class 5 绝缘阻抗 /

insulation resistance: min. 20 MΩ x km

温度范围 / temperature range:

固定安装 / fixed installation: -50 ° C 至 /to +90 ° C

移动应用 / flexible application: -40 ° C 至 /to +90 ° C

弯曲半径 / bending radius:

固定安装 / fixed installation: 5 x d 外径 - / outer-

移动应用 / flexible application: 12 x d 外径 - / outer-

符合标准 / approvals: 符合 / acc. to DIN EN 50525-2-12, VDE 0285 525-2-12